
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr LY/2023
z sesji w dniu 31 maja 2023 r.,

która odbyła się w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 31 maja 2023 r. o godz. 14:08, a zakończono o godz. 15:57 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski
4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Marcin Kwiatek
8. Elżbieta Lenda
9. Alina Macher

10 Bożena Maślanka

11. Małgorzata Olma
12. Katarzyna Seneta
13. Marcin Stawinoga
14. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie LV sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice P. Marcin Kwiatek o godzinie 14.08 otworzył LV sesję Rady
Gminy Wilkowice, a następnie przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady
Gminy Wilkowice.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:

-Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,
- wszystkich radnych obecnych na sali - lista obecności radnych stanowi zatącznik l do protokołu,
- Radnych Rady Powiatu - pana Adama Caputę i panią Helenę Byrdy - Przybyłe,
- Skarbnika Gminy - Panią Aleksandrę Kastelik,
- Komendanta Komisariatu Policji w Szczyrku - podkomisarza Dawida Batko,
- Komendanta Straży Gminnej - pana Andrzeja Grzegorzka,
- Informatyka Pana Arkadiusza Dyka,
- Panią Małgorzatę Lempart z biura obsługi rady, która czuwa nad protokołem z sesji,
- Pana Szymona Mandraka.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzje (nieobecny R. Kudzia).

Następnie Przewodniczący wspomniał tragicznie zmarłego Wójta Gminy Jaworze - Radosława
Ostałkiewicza. Jego pamięć uczczono minutą ciszy.
Śp. Radosław Ostałkiewicz - urodzony w 1979 roku. Doktor nauk ekonomicznych w zakresie nauk
o zarządzaniu. W listopadzie 2014 roku obronił doktorat na Wydziale Zarządzania Politechniki



Częstochowskiej z wyróżnieniem. W swej pracy naukowej zajmował się funduszami unijnymi,
zarządzaniem w administracji publicznej oraz problemami rozwoju gmin. Z Urzędem Gminy
wJaworzu związany od 2003 r. Wójtem Gminy Jaworze został 16 listopada 2014 roku, uzyskując 63%
poparcia Jaworzan już w pierwszej turze. Na kolejną kadencję wybrany 21 października 2018 roku,
zdobywając 93,42% głosów, jako jedyny kandydat na to stanowisko, co stanowiło jeden z najlepszych
wyników w kraju.

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad - nie zgłoszono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Radny powiatowy A. Caputa przeprosił za mniejszą aktywność w ostatnim czasie.
Przedstawił uwagę techniczną dotyczącą przerwanego remontu na ulicy Fałata. Stwierdził, że jest to
remont w ramach gwarancji. Firma sfrezowała asfalt i zeszła z placu budowy. W czwartek mają
roboty kontynuować i zakończyć.
W najbliższą niedzielę będzie miał miejsce jubileusz Młodzieżowej Orkiestry Dętej i l lipca jubileusz
Chóru Cantica - powiat wspiera te dwie instytucje, które prowadzą szeroką działalność kulturalną.
Patronat nad powyższymi wydarzeniami przejął Starosta Powiatu.

M. Stawinoga poprosił o informacje w sprawie zmiany oznakowania zjazdu z drogi ekspresowej.
A. Caputa odpowiedział, że z tego, co się udało ustalić projekt organizacji ruchu, który musiał
opracować Zarząd Dróg Wojewódzkich, został opracowany a następnie złożony do zatwierdzenia
w Urzędzie Marszałkowskiego, l tam utknął. Sprawa ciągnie się już od dwóch tal.

5. Bezpieczeństwo na terenie Gminy Wilkowice w 2022 roku - informacja Kierownika Posterunku
Policji w Wilkowicach.
Komendant Komisariatu Policji w Szczyrku D. Batko przedstawił szczegółowe informacje na temat
bezpieczeństwa - załącznik nr 3 do protokołu.

M. Kwiatek zapytał, co z naszym posterunkiem w Wilkowicach, czy zasady jego działania się
zmieniają?
P. D. Batko odparł, że zasady działania posterunku nie ulegną zmianie. Mamy chwilowe problemy
kadrowe. W czerwcu powinien być nowy kierownik posterunku w Wilkowicach. Stanowisko
dzielnicowego z Bystrej i Mesznej również zostanie obsadzone niebawem.
Posterunek będzie ponownie pracował w składzie 7 policjantów.

Korzystając z okazji komendant podziękował panu Wójtowi, Przewodniczącemu Rady Gminy,
wszystkim radnym, za okazaną życzliwość i wsparcie oraz za pomoc w zakupie radiowozu, który
odebraliśmy w zeszłym roku.

6. Informacja o działalności Straży Gminnej za rok 2022 - informacja Komendanta Straży Gminnej.
Komendant Straży P. A. Grzegórzek przedstawił informację o działalności straży gminnej za 2022 r. -
szczegółowa informacja w załączniku nr 4. Rozpoczął od przedstawienia budżetu. Plan -
220.514,00 zł, wykonanie - 209. 235,00 zł. Wpływy z tytułu nałożonych mandatów karnych, to kwota
6. 225, 00 zł.
Straż funkcjonuje 13 lat. Jeśli chodzi o ilość interwencji za ubiegły rok, tych interwencji było 959.
Następnie komendant przedstawił podsumowanie interwencji-typami, podając również ich ilość.



M. Stawinoga zapytał o kontrolę porzuconych samochodów na terenie gminy. Stwierdził, że dwa auta
stoją porzucone przy urzędzie gminy i przy rondzie na ul. Swojskiej.
Komendant odpowiedział, że Straż Gminna może holować jedynie samochody stojące na drodze
publicznej.

M. Stawinoga powiedział, że jego zdaniem nakładane są zbyt niskie mandaty na mieszkańców za
niezgodne z przepisami opróżnianie szamb.
Komendant odpowiedział, że zgodnie z taryfikatorem było to 100 zł kary za brak rachunku za wywóz
nieczystości. Obecnie, po zmianach, jest to od 300 - 500 zł.

Przewodniczący podziękował za przedstawienie informacji.

7. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym:

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

Postępowania w trakcie:
l) Trwa badanie oferty złożonej do postępowania na zadanie "Zakup i dostawa fabrycznie nowego
ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego z napędem 4x4" na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej
w Wilkowicach. Wpłynęła l oferta, którą złożyła firma Szczęśniak Pojazdy Specjalne Sp. z o. o.
z siedzibą w Bielsku - Białej na kwotę brutto 1.418.436, 00 zł
2) Trwa badanie oferty złożonej do postępowania na zadanie "Odbiór odpadów komunalnych
z terenu Gminy Wilkowice". Wpłynęła l oferta, którą złożyła firma Ekotad Sp. z o.o. z siedzibą
w Wilkowicach na kwotę brutto 4. 003. 020, 00 zł.

Podpisane umowy:
l) Podpisano umowę na: "Remont cząstkowy dróg - nawierzchni asfaltowej na terenie Gminy
Wilkowice w sołectwach Bystra, Meszna, Wilkowice" z firmą PW RADEX Sp. z o.o. na kwotę brutto:
166. 788,00 zł.
2) Podpisano umowę na "Udzielenie kredytu w wysokości 12.000.000 zt na sfinansowanie
planowanego deficytu budżetowego" z SGB - Bank Spółka Akcyjna z siedzibą w Poznaniu.
3) Podpisano umowę na zadanie "Dostawa i montaż wyposażenia technologii kuchni w przedszkolu
Publicznym w Mesznej przy ul. Agrestowej l" z firmą Unigastro z Wrocławia na kwotę brutto
281. 116, 50 zł.
4) Sąd Okręgowy w Bielsku-Białej zatwierdził ugodę zawartą pomiędzy Gminą Wilkowice i firmą
WODPOL Sp. z o.o. z siedzibą w Żywcu przed Mediatorem Michałem Galiczkiem w zakresie
waloryzacji wynagrodzenia z tytułu wykonywania zadania "Rozbudowa Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Mesznej przy ul. Szkolnej l w formule zaprojektuj i wykonaj". Łączna kwota
waloryzacji wynagrodzenia brutto wynosi 1.053. 739, 17 zł

Dofinansowania

l) Podpisano umowę na dofinansowanie zadania "Przebudowa ul. Sportowej oraz rozbudowa ul. Do
Lasku w formule zaprojektuj i wybuduj" z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kwota dofinasowania
50% kosztów kwalifikowanych - maksymalnie 2.831.651,50 zt.
2) Uzyskano dofinansowanie na zadanie "Budowa przyszkolnej hali sportowej przy Szkole
Podstawowej nr l w Wilkowicach im. W. Jagiełły" w ramach Programu budowy przyszkolnych hal
sportowych na 100 lecie pierwszych występów reprezentacji Polski na igrzyskach olimpijskich.
Maksymalna kwota dofinansowania 70 % nie więcej niż 1. 680. 000,00 zł.
3) Uzyskano dofinansowanie na 2 zadania z w ramach konkursu Urząd Marszałkowski - Inicjatywa
sołecka:



- "Budowa terenowej trasy rowerowej "KUBUŚ" typu single track wraz ze stojakiem na
rowery, ławką oraz tablicą informacyjną .

- "Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w Bystrej Południowej" - Inicjatywa sołecka.
Maksymalna kwota dofinansowania 50% kosztów nie więcej niż 50.000 zł w obu zadaniach.

INWESTYUE:
Postęp prac projektowych/budowlanych:
l. Projekt rozbudowy ul. Kościelnej w Bystrej - wydano decyzję ZRID.
2. Projekt budowy chodnika przy ul. Żywieckiej - przekazano projekt wstępny do ponownego
uzgodnienia z Zarządem Dróg Wojewódzkich.
3. Projekt urb. - arch. zagospodarowania "Skweru" w rejonie skrzyżowania ul. Wyzwolenia
i ul. Strażackiej w Wilkowicach -trwa projektowanie.
4. Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych "Do Lasku" - trwa przygotowanie do
przetargu
5. Rozbudowa Szkoły w Mesznej - wykonywanie elewacji.
6. Budowa przedszkola w Mesznej - trwa zagospodarowywanie terenu.
7. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia - trwa poszukiwanie źródeł finansowania.
8. Przebudowa ul. Prostej w Wilkowicach - wykonywanie przepięć wodociągu, budowa kanalizacji
deszczowej, roboty budowlane przy modernizacji przepustu kolejowego.
9. Przebudowa i rozbudowa "Domu Strażaka" w Bystrej - wykonywanie pokrycia dachowego
i instalacji elektrycznej wewnątrz budynku. Budowa kanalizacji deszczowej.
10. Rozbudowa ul. Ornej i Wiśniowej w Bystrej - wykonano stabilizację drogi.
11. Budowa sieci kanalizacyjnej do budynków na terenie Gminy Wilkowice - trwają roboty
montażowe.

12. Budowa łącznika ul. Fałata i ul. Klimczoka wraz z budową mostu na potoku Białka w Bystrej -
zabetonowano przyczółki.
13. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Wilkowice - Projekt POIiŚ. Efekt ekologiczny
na dzień 15 maja 2023 r. to 9896. Trwa kontrola projektu z NFOŚiGW.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
W dniu dzisiejszym Rada Gminy Wilkowice przystąpi do głosowania w sprawie podjęcia uchwały dot.
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w centralnej
części Gminy Wilkowice, obejmującego działki o nr 272/1, 272/2, 273/1, 273/3, 274, 275,
zlokalizowane w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka ewidencyjna:
Wilkowice).
Trwają nadal prace projektowe nad Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wilkowice.
Wójt dodał również, że Straż Gminna od trzech lat zajmuje się karaniem ludzi za spalanie odpadów
oraz za brak podłączenia posesji do kanalizacji. W obu tematach mamy sukcesy. Widać wyraźną
zmianę mentalności wśród mieszkańców.
Stwierdził również, że przebudowa ulicy Prostej jest najtrudniejszą inwestycją na terenie gminy,
z uwagi na działania firmy, która została wybrana w ramach zamówień publicznych.
Wójt przeprosił mieszkańców za utrudnienia.

8. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym obejmującą okres od
26. 04. 2023 r. do 31. 05. 2023 r.

l) 9 maja - Rada Sołecka w Bystrej
2) 11 maja - podsumowanie Konkursu Biblioteka Roku Powiatu Bielskiego
3) 17 maja -Jubileusz 55-lecia istnienia Stowarzyszenia Plastyków "Ondraszek" z Wilkowic
4) 24 maja -Jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego



5) 25 maja - konkurs Kulinarne Dziedzictwo
6) 27 maja - Bystrzańska Sobótka

9. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Radny powiatowy A. Caputa opuścił posiedzenie.
Przewodniczący Rady poinformował, że od czasu ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja.
Udzielono natomiast odpowiedzi na interpelację radnego M. Stawinogi.
Interpelacje wraz z odpowiedziami dostępne są na stronie internetowej gminy - BIP- można się z nimi
zapoznać.

10. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - przewodniczący K. Krajewski poinformował, że komisja

nie miała posiedzenia w maju.
- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - przewodniczący A. Kufel poinformował, że

komisja miała w maju wyjazdowe posiedzenie a wypracowane wnioski zostaną omówione na komisji
w czerwcu a następnie przedstawione Radzie Gminy w czerwcu.

- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca A. Macher
poinformowała, że komisja spotkała się 29 maja i wypracowała wniosek: W związku z realizacją
w bieżącym roku "Programu profilaktyki zakażeń pneumokokowych w gminie Wilkowice" członkowie
Komisji jednogłośnie zawnioskowali o powtórzenie działań promujących ten program w gminnych
środkach przekazu.

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - przewodnicząca B. Maślanka
poinformowała, że komisja na posiedzeniu 30 maja wypracowała dwa wnioski:
l. Po zapoznaniu się z pismem z dnia 9 maja 2023 r. (data wpływu do Urzędu 10 maja 2023 r.)
mieszkańca gminy Wilkowice dotyczące montażu na ul. Strażackiej w Wilkowicach środków
technicznych spowalniających ruch, komisja wnioskuje o zlecenie wykonania projektu organizacji
ruchu na ul. Strażackiej w Wilkowicach w celu poprawy bezpieczeństwa użytkowników tej drogi. Po
sporządzeniu projektu komisja wnosi o przeprowadzenie konsultacji sporządzonego projektu
z wnioskodawcą pisma i Radą Rodziców Przedszkola Publicznego w Wilkowicach - podjęto
jednogłośnie.

2. W odniesieniu do skargi z dnia 9 maja 2023 r. (data wpływu do urzędu 15 maja 2023 r. ) na Wójta
Gminy Wilkowice w związku z nienależytym wykonywaniem powierzonych mu zadań, Komisja
Infrastruktury i Ochrony Środowiska proponuje udzielenie wsparcia merytorycznej komisji tj. Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji poprzez udział w posiedzeniach tej komisji, podczas rozpatrywania skargi -
podjęto jednogłośnie.

- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy- przewodnicząca K. Seneta poinformowała, że
komisja spotkała się 30 maja i nie wypracowała żadnych wniosków. Co do funduszu sołeckiego,
decyzja zostanie podjęta na komisji w czerwcu.

- Komisja Rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda poinformowała, że komisja spotkała się
22 maja br. i obecnie jest w trakcie opracowywania wniosku absolutoryjnego.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2022 r.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił przewodniczący Rady. W projekcie uchwały
nadana zostanie data dzisiejszej sesji. Projekt uchwały zawierał datę wcześniejszej sesji, gdyż był
przygotowany na wcześniejszą sesję.
Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawili przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia
j Promocji Gminy P. A. Macher oraz Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy P. K. Seneta.



Głosowano w s rawie: przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach za 2022 r.

W niki tasowania Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, Nieobecni:!

W niki imienne: Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof
Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata
Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/492/2023.

b) w sprawie zmiany uchwały nr XLV/382/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 lutego 2018 r.
w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach

publicznych prowadzonych przez Gminę Wilkowice,

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw
Społecznych.

Głosowano w s rawie: zmiany uchwały nr XLV/382/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 lutego
2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego
w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Wilkowice.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni
Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/493/2023.

c) wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Wilkowice zadania utrzymania oświetlenia na drodze
gminnej ul. Jama w zakresie właściwości Gminy Buczkowice

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony
Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie: wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Wilkowice zadania utrzymania
oświetlenia na drodze gminnej ul. Jama w zakresie właściwości Gminy Buczkowice.

W niki tasowania Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof
Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata
Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek



NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/494/2023.

d) powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Kierownika
Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. Skład komisji konkursowej
został uzupełniony o lekarza (lekarz wskazany przez Beskidzką Izbę Lekarską).
Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia
i Promocji Gminy Alina Macher.

Głosowano w s rawie: powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na
stanowisko Kierownika Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach.

W niki tasowania Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni
Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/495/2023.

e) przejęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami
powiatowymi

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
Rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony
Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie: przejęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi
drogami powiatowymi.

W niki tasowania Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W nikł imienne: Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof
Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata
Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/496/2023.

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w
centralnej części Gminy Wilkowice, obejmującego działki o nr 272/1, 272/2, 273/1, 273/3, 274, 275,

zlokalizowane w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka ewidencyjna:
Wilkowice)

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.



Rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy.

Głosowano w s rawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w centralnej części Gminy Wilkowice, obejmującego działki o nr 272/1, 272/2, 273/1,
273/3, 274, 275, zlokalizowane w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice).

W niki tasowania Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne: Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof
Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata
Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/497/2023.

g) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r.

P. Skarbnik przedstawiła projekt w/w uchwały oraz zakres zmian objętych w/w uchwałą.
Jeżeli chodzi o projekt zmian w budżecie, to on się zmienił w stosunku do omawianego w dniu
wczorajszym na komisji budżetowej. Jest to związane z wprowadzeniem kwoty na zadanie
Rozbudowa Szkoły w Mesznej, w związku z podpisaną ugodą z firmą WODPOL.
Dotyczy to waloryzacji wynagrodzenia dla firmy, l pierwotnie, jeśli chodzi o załączniki, to zmienia się
załącznik nr 2, 3 i 4. Załącznik nr l dochody, zostaje bez zmian. Zwiększamy kwotę dochodów
zaproponowanymi zmianami o 197 743,98 zł.
Natomiast w załączniku nr 2, w dziale 801 w rozdziale 80101, dochodzi nam § 6050 i kwota 1.053
740,00 zł, co spowoduje, że zwiększają się wydatki o 1.251 483,98 zł. O kwotę, którą wprowadziliśmy
po stronie wydatków, zwiększa nam się deficyt, który będzie sfinansowany wolnymi środkami oraz
kredytem.
Jeśli chodzi o załącznik nr 3 wydatki majątkowe, to pierwotnie była zaplanowana kwota 2. 000. 800,00
zł na rozbudowę szkoły. Zwiększamy ją o 1.053. 740, 00 zł. Po wprowadzeniu powyższych zmian na
tym zadaniu będziemy mieli kwotę 3. 853. 740, 00 zł.
Zmiana dotyczy również załącznika nr 4 - przychody i rozchody budżetu gminy w roku 2023. l tutaj
zwiększamy przychody z kredytów o 1.000.000,00 zł i z wolnych środków o 53.740,00 zł.
Występuje różnica między tym, co było w pierwotnym projekcie przedstawianym na komisji
budżetowej, a tym projektem, który będzie dzisiaj uchwalany.

Przewodniczący Rady zapytał czy waloryzację, w związku z
pokryjemy z tego kredytu?
P. Skarbnik odpowiedziała, że z kredytu i wolnych środków.

podpisaną ugodą z firmą WODPOL,

Przewodniczący zapytał, czy coś wiadomo jeszcze, jeżeli chodzi o kolejne waloryzacje?
P. Skarbnik odpowiedziała, że to jest ostateczna kwota waloryzacji, jeżeli chodzi o firmę WODPOL
i rozbudowę szkoły w Mesznej.
Wójt odpowiedział, że ta ugoda załatwia całość roszczeń firmy względem gminy.
Jeżeli mówimy o przedszkolu, tam większość prac już została zakończona.
Natomiast, waloryzacja odbywa się zgodnie z umową i te kwoty były waloryzowane już w okresie
wcześniejszym.



Jeżeli chodzi o pozostałe umowy, za wyjątkiem ul. Prostej, która jest powyżej 12 miesięcy, większość
prac powinna się odbywać bez dodatkowych potrzeb waloryzowania umów.

Natomiast, jeżeli chodzi o samą ul. Prostą Wójt przypomniał, że dostaliśmy wstępną promesę na
kwotę 11. 850. 000, 00. Umowa podpisana została na kwotę około 10.000. 000,00 zł, już z pewną
nadwyżką. W ramach waloryzacji, będziemy próbowali, mamy takie wstępne zapewnienie, że
będziemy mogli iść w stronę maksymalnej kwoty, która wynikała z pierwszej waloryzacji, ponieważ
były tam również prace dodatkowe przy wodociągu. Okazało się, że wodociąg był w gorszym stanie,
niż wcześniej wynikało to z tego, kiedy został zbudowany i z jakich materiałów oraz został przede
wszystkim, zdecydowanie wyżej położony, l w tej chwili przy wykopach, zaczął przeszkadzać. Więc
musi zostać, nie tylko w tym zakresie, który został wcześniej wskazany przez Spółkę Wodociągową
w Wilkowicach, przebudowany, ale praktycznie na całej długości.

Przewodniczący odczytał wniosek, który następnie poddał pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie: Wniosek o zmianę w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r., polegających na zmianie w zał. nr 2 (wydatki) w dziale
801, rozdz. 80101, par. 6050 poprzez wprowadzenie kwoty 1.053.740,00 zł. Zmiana ta będzie miała
odzwierciedlenie w załączniku nr 3 (wydatki majątkowe) w zadaniu: rozbudowa szkoły w Mesznej
oraz w załączniku nr 4 (przychody i rozchody budżetu gminy w 2023). Wprowadzenie zaistniałych
zmian spowoduje: - wzrost przychodów z kredytów o kwotę 1.000.000,00 zł oraz wolnych środków
o kwotę 53. 740,00 zł. Łączna kwota przychodów po zmianach wyniesie 25.445.399,46 zł, - wzrost
planowanego deficytu budżetowego do kwoty 22. 356. 413,46 zł, co znajdzie odzwierciedlenie również
w par. 10 i par. 11 projektu uchwały.

W niki tasowania Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne: Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof
Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata
Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia

Wniosek podjęto jednogłośnie.

Rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta przy czym dodała, że rekomendacja dotyczyła projektu zmian w budżecie
przed wprowadzeniem zmiany o której mówił P. Skarbnik,

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały uwzględniający
przegłosowany wniosek.

Głosowano w s rawie: wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r

W nikł losowania
Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne: Za (14) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof
Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata
Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l) Robert Kudzia



Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LV/498/2023.

h) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023 - 2036.

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Obecnych 13 radnych - salę opuścił radny M. Goliszewski

W związku z wprowadzeniem zmian do zmian do budżetu, również wprowadzamy zmiany do zmian
w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Wprowadzamy przedsięwzięcie Rozbudowa Szkoły w Mesznej.
l to wyniesie 1.053. 740, 00 zł. Jak również te dane, które mamy w zmianach w budżecie, zmieniają
nam tabelę nr l (zmiany w dochodach i wydatkach). Czyli wzrastają wydatki jeszcze o 1.053. 740,00 zł.
O tą samą kwotę wzrasta nam deficyt. Jak również, w tabeli nr 2 zmiany w przychodach i rozchodach
w roku 2023, zwiększamy środki z kredytów o 1.000. 000,00 zł, jak również z wolnych środków.
Ta tabela również ulega zmianie. l tutaj, w związku z tym, że w roku 2023 r. wprowadzamy 1.000
000,00 zł jako kwotę kredytu, to zmniejszamy w latach 2030-2036 kwotę wydatków majątkowych.
Natomiast, zwiększamy rozchody, żeby dany kredyt został spłacony.

Przewodniczący odczytał wniosek, który poddał pod głosowanie

Głosowano wniosek w s rawie: Wniosek o zmianę w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2023-2036 polegających na
dostosowaniu kwot w tabeli nr l i nr 2 - objaśnienia - do kwot ujętych w zmianach w budżecie oraz
wprowadzeniu zmian w zakresie przedsięwzięć poprzez wprowadzenie zadania: Rozbudowa oraz
przebudowa ZSP w Mesznej. Do projektu w/w uchwały wprowadzono dodatkowy zapis
o następującej treści: "W latach 2030-2036 zmniejszono wydatki majątkowe na łączną kwotę
1. 000. 000,00 zł jak również zwiększono rozchody o powyższą kwotę. W związku z wprowadzeniem po
stronie przychodów z kredytów i pożyczek w roku 2023 kwoty 1. 000. 000,00 zł w latach 2023 - 2035
ulega zmianie kwota długu. Zmiana w projekcie uchwały dotyczy również wprowadzonego zadania
dotyczącego sporządzenia mpzp w centralnej części Gminy Wilkowice zlokalizowanego
w miejscowości Meszna a nie jak ujęto pierwotnie w projekcie uchwały-w Wilkowicach.

W niki losowania Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne: Za (13) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2) Mirosław Goliszewski, Robert Kudzia.

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały uwzględniający
przegłosowany wniosek.

Głosowano w s rawie: wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023 - 2036.

W niki tasowania Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne: Za (13) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2) Mirosław Goliszewski, Robert Kudzia



Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LY/499/2023.

12. Przyjęcie protokołu z sesji LIV z 26 kwietnia 2023 r.
Protokół był dołączony radnym w programie e-sesja. Uwag do protokołu nie wniesiono.

Głosowano w s rawie: Przyjęcie protokołu z sesji LIV z 26 kwietnia 2023 r.

W niki losowania Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne: Za (12) Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l) Krzysztof Krajewski

NIEOBECNI (2) Mirosław Goliszewski, Robert Kudzia

13. Wolne wnioski, komunikaty

Przewodniczący przedstawił pisma do Rady:
- Rada Miasta Rybnik wystosowała pismo, dotyczące poparcia inicjatywy zapobiegania

udziałowi rosyjskich i białoruskich sportowców w igrzyskach olimpijskich oraz zawodach rangi
międzynarodowej.

- pismo z 29 maja br., zatytułowane jako petycja. O charakterze tego pisma będziemy jeszcze
decydować a dotyczy remontu drogi gminnej ul. Do Boru w Wilkowicach. Ten temat również będzie
do przeanalizowania. Zgodnie ze Statutem, wystąpimy o opinię do radcy prawnego a następnie
będziemy podejmowali dalsze działania w tym zakresie.

- pismo od mieszkańca z dnia 9 maja 2023 r. (data wpływu do urzędu 10 maja 2023 r.)
dotyczącego wniosku o montaż na ul. Strażackiej w Wilkowicach środków technicznych
spowalniających ruch w rejonie przedszkola oraz placu zabaw, skierowanego między innymi do
Przewodniczącego Rady Gminy Wilkowice i radnej Gminy Wilkowice Bożeny Maślanki.

- skarga z 9 maja 2023 r. złożona przez mieszkańca gminy a przygotowana przez kancelarię
prawną na Wójta Gminy Wilkowice cyt: "w związku z nienależytym wykonywaniem powierzonych
mu zadań" -skierowano do Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.
Przewodniczący poinformował, że zgodnie ze statutem wystąpił już o opinię prawną w tej sprawie.
Skarga została również skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska.

- Raport o stanie Gminy za 2022 r. - Przewodniczący zapewnił, że zostanie on przekazany
radnym.

- pismo, które wpłynęło do Urzędu Gminy dnia 22.05. 2023 r. od Prezesa Sądu Okręgowego
w Bielsku-Białej, informujące o tym, że 31 grudnia 2023 roku upływa czteroletnia kadencja ławników
wobec czego w oparciu o obowiązujące przepisy, powinni oni być wybrani przez Radę Gminy do
końca października obecnego roku.

Pani Sekretarz poinformowała, że na BIP-ie jest już umieszczona informacja o naborze na ławników.
Szczegółów troszkę więcej, przekażemy w czerwcu. Przez naszą Radę powinniśmy wybrać ławnika
jednego do Sądu Okręgowego i dwóch do Sądu Rejonowego.



M. Olma podziękowała za łatanie dziur i uporządkowanie terenu na ul. Kościelnej w imieniu swoim
i mieszkańców. Wszyscy są zadowoleni, jest względnie bezpiecznie. Dodała, że czekamy na remont
ul. Kościelnej.

Przewodniczący Rady poinformował, że w ostatnim numerze gazetki ukazała się informacja, która
powtarza się co roku a dotycząca debaty nad raportem o stanie gminy i warunków uczestnictwa
mieszkańców w debacie nad raportem. Dodał, że poprosi, aby informacja ukazała się również na
stronie internetowej. W gminie do 20 000 mieszkańców trzeba złożyć pisemne zgłoszenie, poparte
podpisane co najmniej 20 osób. To co warte podkreślenia, no to udział w debacie dotyczy tylko
i wyłącznie dokumentu, jakim jest raport o stanie gminy.

Jeżeli chodzi o termin sesji absolutoryjnej, to będzie to wtorek 27 czerwca. Dokładna godzina jeszcze
zostanie ustalona.

Przewodniczący zaprosił na obchody 20-lecia Młodzieżowej Orkiestry Dętej, a także złożył życzenia
wszystkim mamom z okazji Dnia Matki.

Przewodniczący poinformował także o dacie pogrzebu Wójta Gminy Jaworze.

14. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam LV sesję Rady Gminy Wilkowice"

^c^/^^'<fe^
Przewodniczący

Rady Gminy Wilkowice

Przygotowali: Szymon Mandrak

Małgorzata Lempart ^[, ^M^Q^
Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www. wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załącznik do protokołu z 31 maja 2023 r.

Do w/w protokołu zafqczone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.


